Přídavná jména (Adjectives) a příslovce (Adverbs):

1. Přídavné jméno (ptám se jaký, který, čí)
The car is slow. (Auto je pomalé , jaké??)
She is happy. (Je šťastná. Jaká)

2. Příslovce: (jak, kde apod.) – připojím koncovku -ly
The car moves slowly. (Pohybuje se pomalu. Jak?)
She is singing happily. (Zpívá šťastně. Jak?) 
 Pozor  „y“ na konci slova se mění na „i“, např. easy – easily
[bookmark: _GoBack]She drives carefully (careful +ly). (Řídí opatrně)

Výjímky:
fast – fast (rychlý – rychle)
good – well (dobrý-dobře)
hard – hard (těžký, těžce také ve významu pracovitý)

Domácí úkol:  Napiš do druhého sloupce tvar příslovce a přelož ho. Pošli na sbednarova@centrum.cz
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